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Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het standpunt van de Nederlandse Vereniging voor 
Obstetrie & Gynaecologie (NVOG) over geassisteerde voortplanting 
(ingezonden 7 september 2016). 

Vraag 1
Kent u het standpunt van de Nederlandse Vereniging voor Obstetrie & 
Gynaecologie (NVOG) over geassisteerde voorplanting met gedoneerde 
gameten en gedoneerde embryo’s en draagmoederschap?1 

Vraag 2
In hoeverre kunt u aangeven wat de status van dit standpunt op dit moment 
is? Kunt u daaraan toevoegen welk proces er normaliter volgt op een 
standpunt, en hoe u de kansen schat dat dit zal leiden tot een (nieuwe) 
richtlijn? Kunt u tot slot aangeven welke termijn voor implementatie u 
verwacht, als dit standpunt in een richtlijn wordt omgezet? 

Vraag 3
Bent u bereid in gesprek te gaan met de NVOG om te onderzoeken op welke 
manier dit proces, en daarmee het omzetten van het standpunt in een 
richtlijn, zo voorspoedig mogelijk kan verlopen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
op welke wijze en wanneer? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat dit nieuwe standpunt van de NVOG tegemoet komt 
aan de toenemende vraag van mensen met een kinderwens naar geassis-
teerde voortplanting met gedoneerde gameten, zoals bijvoorbeeld homosek-
suele mannelijke wensouders die gebruik willen maken van hoogtechnolo-
gisch draagmoederschap? Zo ja, wilt u zich er sterk voor maken dat dit 
standpunt ook snel praktijk wordt? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.nvog-documenten.nl/uploaded/docs/standpunt%20geassisteerde%20
voortplanting%20met%20gedoneerde%20gameten,%20gedoneerde%20
embryos%20en%20draagmoederschap%20ws.pdf
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